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VERSLAG 

Betreft   : KNVI Bestuursvergadering  

Datum   : Donderdag 15 december 202 

Tijd   : 19.30 uur start   

Plaats   : Via Zoom 

 

Aanwezig   :  Paul Baak, Claudia Beemster, Wouter Bronsgeest en Conny Verleun  

Afwezig  :  Thomas Bouwman, Tom Dalderup, Rian van Heur, Hilde Klein, Eric Kokke en Jitze 

   Vellenga en Sandra de Waart 

 

 

1. Opening met mededelingen 

Wouter opent de vergadering.  

a) Rondje ledenwervingsacties van de afgelopen maand 

Geen speciale vermeldingen.  

 

b) Ledenaantallen 
Deze zijn op dit moment, vanwege de migratie, niet beschikbaar en zal later aan het verslag 
worden toegevoegd.   
Nieuwe leden vanaf 1 januari t/m 14 december 2022: 115 
Opzeggingen leden vanaf 1 januari t/m 14 december 2022: 363 
Nieuwe leden vanaf 10 november t/m 14 december 2022: 6 
Opzeggingen leden vanaf 10 november t/m 14 december 2022: 18 
 

c) Mededelingen via het draadje 

Deze worden toegevoegd onderaan dit verslag. Het was volgens Wouter erg makkelijk om in te 

loggen op de nieuwe omgeving. Claudia vond dit ook.  

 

2. Synergie vergroten 

a) Uit de beleidsraad  

Sandra was bij de beleidsraad aanwezig. Zij is niet aanwezig om de resultaten te vertellen. Conny 

licht dit punt toe. De nieuwe website en omgeving is uitgelegd. Men wil graag een opt-in keuze 

i.p.v. opt-out bij alle IG’s. Een aantal wil aansluiten bij het vooroverleg voor een 

bestuursvergadering. Degene die ver weg wonen willen graag online deze mogelijkheid. 

Afgesproken wordt om een planning te maken wie er van het bestuur (2 personen) aanwezig is bij 

de beleidsraad. Actie 22/38 bureau 

b) Interesse groepen en regio’s 

Victor de Pous van IT en Recht heeft binnenkort een afspraak met Wouter. Claudia noemt dat de 

IG Digital Skills erg belangrijk is en dat hier meer mee gedaan moet worden. Wat is de relevantie 

met wat wij doen, die link leggen is moeilijk. Wij kunnen onze leden informeren over goede 

competentie frameworks welke gebruikt kunnen worden.  BramJan volgt Liesbeth in het nieuwe 

jaar op.  Als zij ons nodig hebben dan mogen zij dit aangeven. 

c) Events: actualiteiten en bevindingen 

Wouter heeft Hans Mulder gesproken. Hij werkt vaak mee met IG Common. Hij heeft leuke events 

in de planning staan. Aan hen gevraagd of 1 van hun evenementen als ST kan.  

Wouter zal een afspraak met Sandra maken betreffende de IG Governance versus de ST.  
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3. KNVI Major events 

a) Smart Humanity 

Het was een succesvol evenement. Inhoud was goed en het was persoonlijk. De rondvaart werd 

zeer gewaardeerd. De mensen waren enthousiast. Het wordt steeds moeilijker om mensen rondom 

de inhoud bij elkaar te krijgen.  

Prijs uitreiking van de Victorine van Schaick was een succes. 

Er is behoefte aan een kostenoverzicht waarin de sponsoring is meegenomen.  

 

b) Srvisiondays 

Het tekort wordt steeds lager. We gaan a.s. maandag met deze mensen in gesprek. Hierin wordt 

besproken hoe het aankomende jaar opgepakt zal worden.  

 

c) IT-infra dag 

Hier is geen nieuws over. Wouter heeft zelf contact met OD die altijd de Microsoft-dag 

organiseren. Uitgever OD heeft vanavond de uitreiking van de prijs voor de beste 

overheidsmensen van het jaar. Een nieuwe idee is, om samen met RDDi, de prijs voor de beste 

informatiehuishouding casus van de overheid uit te reiken wat een major event kan worden. De 

vraag is of wij het kunnen organiseren? Paul mailt Eric over dit onderwerp.  

 

d) Super Tuesdays   

De ST over ethiek had genoeg deelnemers, Men was tevreden. 

 

4. Bestuurlijke zaken & Governance 

a) Verslag bestuursvergadering 10 november 2022. 

Geen op- en of  aanmerkingen. 

Claudia heeft in januari weer een gesprek met Leo. 

b) Actielijst bestuursvergadering 10 november 2022 

Alles wordt naar januari doorgeschoven 

Het plannen van een strategiesessie is afgehandeld.  

 

5. Algemene punten ter besluitvorming 

a) Geen punten ter besluitvorming 

 

6. Financiën 

a) Geen ingekomen stukken 

 

7. Digital skills en permanente educatie 

a) Ideeën voor inhoudelijke onderwerpen bij aanvang bestuursvergadering. 

De eerste is de digital skills van Paul Willockx/ 

De tweede is Anton Opperman. Hij houdt zich bezig met de Erasmus digital leaderships en 

masterclasses. 

De derde is digitaal burgerschap van de MBO-raad. Werken veel samen met bibliotheken.  

 

Claudia licht alle 3 toe. Allen sluiten aan op de 4 thema’s vanuit de portefeuille.  

Paul zijn voorstel is om alle drie langs te laten komen.  Volgorde 3, 1 en 2. 

Claudia zal met nr. 3 een datum afstemmen dat ze langskomen voor een BV. 
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Bij het tweede idee kan Claudia misschien enthousiaste Bvolvers voor krijgen. Dan is dat misschien de 

ingang om de ouderen te vinden. 

 

8. Strategische Partnerships 

a) IFLA membership  

Wij hebben wederom het verzoek ontvangen of wij niet als vereniging lid willen worden van de 

IFLA. Dit is nu getrapt. Paul heeft Fobid geïnformeerd dat wij geen budget bijdragen. 

Besluit is dat wij niet als vereniging lid worden. We laten ons graag vertegenwoordigen door de 

Fobid. Paul vertelt over het grote bibliotheekcongres 2023. We kijken nauwlettend mee met de 

organisatie in Rotterdam 

 

9. Marketing & Communicatie 

a) Persbericht/publicaties 

Aan et eind van het jaar krijgen alle leden een eindejaar bericht met daarin het aanbod voor 2 

digitale publicaties te weten het eerste stuk van het boek van Martijn Aslander en de Engelse 

vertaling van Smart Humanity. 

Er wordt gekeken naar de planningen van de bladen en vervolgens zal er een verdeling gemaakt 

worden voor de columns. Een aantal personen hebben al aangegeven een stuk te willen schrijven. 

b) Young talent prijzen van de KHMW  

De prijsuitreiking van Jong talent was een succes. 

 

10. Community Management 

a) Discord voor IT Infra 

We hebben nu een chat functie in de nieuwe site. Tom had dit al geregeld en deze pilot loopt nu. 

Tom zal hier de volgende keer over vertellen.  

 

Nieuwsbrief Ron Onrust zal heel langzaam vermarkt worden. Dit start in het nieuwe jaar op en Jitze 

zal dit project begeleiden.  

  

Eric sluit aan bij de vergadering 

RDDi wil contract verlengen met Eric.  

      

 

11. Evaluatievergadering 

a) Wat ging goed en wat kan beter  

 

Claudia – heel makkelijk om even de ruimte te hebben om te praten 

Paul – Vraagt of Claudia voldoende info heeft om door te pakken. Vond het een plezierige 

vergadering  

Wouter – prima 

 

  



 

Verslag Bestuursvergadering 15 december 2022  4/5 

Besluitenlijst verenigingsbestuur KNVI 2022 

 Besluit Datum 

22/01 Het jaarplan 2022 voor het bestuur is vastgesteld 17-02-2022 

22/02 Het geld van de subsidies wordt niet aan de algemene reserves 

toegevoegd maar wordt geoormerkt op de balans gezet 

17-03-2022 

22/03 De regiostructuur wordt losgelaten en de huidige actieve regio’s 

worden lokale IG’s (of een ander benaming) 

16-06-2022 

22/04 De huidige statuten worden vereenvoudigd tot een basis versie. 

Al de overige zaken worden overgebracht naar het huishoudelijk 

reglement. 

16-06-2022 

22/05 Wij worden geen lid van de IFLA 16-06-2022 

22/06 Er wordt gestopt met Instagram 16-06-2022 

22/07 IG PKM zal geïnstalleerd worden. 20-10-2022 

22/08 Agenda ALV wordt vastgesteld 20-10-2022 

22/09 KNVI zal de activiteiten van ASL BiSL overnemen 20-10-2022 

22/10 Bevestiging kandidatuur Claudia 20-10-2022 

22/11 De jaarkalender wordt vastgesteld 20-10-2022 

22/12 Begroting nieuw jaar: regio’s naar 0, interessegroepen 
maximaal 40.000 motiveren ST gebruiken. KNVI events zetten 
we naar 0 of max -10.000?  
max -20.000 besluit dan moet je andere financier zoeken. 

20-10-2022 

22/13 Voorstel contributie verhoging 3,5% tijdens de ALV 20-10-2022 

22/14 KNVI neemt deel aan het consortium 10-11-2022 

22/15 Begroting wordt definitief vastgesteld 10-11-2022 

22/16 KNVI wordt niet lid van de IFLA 15-12-2022 
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Draadje behorende bij de vergadering van 15 december 2022 

 

• Bronsgeest, W.L. (Wouter)14-12-2022 23:03  
Hallo Jitze en Conny, 

Ik was met enkele klikken online. Perfect. Even zoeken waar deze bestuurspagina was - maar snel 

gevonden. Tadaaa! 

En dan nu, mijn puntjes: 

1. In januari heb ik een gesprek met een KNVI-er die ook actief is bij De Gebruiker Centraal. Gaan 

we daar meters maken. Mooie community om in samen te werken. 

2. Contact Victor de Pous: Die wil graag een keer doorpraten met mij - over de KNVI. Dar regelen 

we, in januari. Vast met mooie plannen over de IG IT&Recht! 

3. Eindejaarsgeschenk: Komen we vast over te spreken.... in ieder geval is de OD aan de slag met 

ons cadeau. 

4. De bladen - stavaza: 

- De IP: Reactie gegeven op contract, ik wacht op antwoord. Lijn is om het standaardbedrag ook 

zo te laten. 

- De AG Connect: Laatste details werken we uit in conttract. Ook hier is de lijn: Geen verhoging van 

de prijs. 

- De OD: Die loopt goed, geen aanpassingen. In januari gaan we pas weer in gesprek. 

- Infra-nieuwsbrief: @Ton: we kunnen nu het verdienmodel gaan uitwerken! 

5. Mentale reminder voor allen: Oppakken afspraken jaarplan 2022, en weer doorpakken op de 

afspraken 2023! Weet iedereen zijn ambitie te formuleren? 

 

 

 


